
Zápis z valné hromady tělocvičné jednoty

Zápis z valné hromady Tělocvičné jednoty Sokol Statenice, konané dne 25. 4. 2024 v 18:30
hod. v Hospůdce na hřišti.

Počet všech členů jednoty ke dni konání valné hromady 90.
Počet všech zletilých členů jednoty ke dni konání valné hromady 50.

Valné hromadě je v okamžiku zahájení přítomno celkem 26 zletilých členů z celkového počtu
zletilých členů, tj. 52 %, valná hromada je schopna usnášení.

Valná hromada zvolila:
zapisovatele: Matěje Maxu
hlasováno pro 26, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.
návrhovou komisi ve složení: Bohuslava Krčková, Soňa Tobišková
hlasováno pro 26, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.
souhlasí, aby funkci mandátní komise vykonávala návrhová komise:
hlasováno pro 26, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.
návrhová (mandátní) komise určila ze svého středu předsedu Bohuslavu Krčkovou.
volební komisi ve složení: Ján Makovič, Antonín Zeman, Pavel Češka
hlasováno pro 26, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.
volební komise určila ze svého středu předsedu Jána Makoviče.

V tomto okamžiku přišel další člen TJ, přítomno je tedy 27 zletilých členů.

Valná hromada stanovuje délku příspěvku do rozpravy na 5 minut.
hlasováno pro 27, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.

Valná  hromada  schválila  program  jednání  dle  návrhu  předloženého  výborem  jednoty
a obsaženého v pozvánce takto:
1. Zahájení
2. Volba zapisovatele a komisí
3. Schválení programu valné hromady
4. Zpráva o činnosti TJ a jednotlivých oddílů
5. Zpráva kontrolní komise, schválení účetní závěrky
6. Plán činnosti na další období
7. Návrh rozpočtu na další období
8. Volby činovníků
9. Diskuse
10. Návrh a schválení usnesení
11. Závěr
hlasováno pro 27, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.

Poté byly předneseny zprávy:
Zpráva o činnosti TJ a jednotlivých oddílů
V tomto okamžiku přišel další člen TJ, přítomno je tedy 28 zletilých členů.



Zpráva kontrolní komise, schválení účetní závěrky
hlasováno pro 24, proti 0, zdržel se 4, nehlasoval 0.

Plán činnosti na další rok 2024

Návrh rozpočtu na další rok 2024
hlasováno pro 28, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.

Volba činovníků na další tříleté období.
Konstatuje se, že výbor jednoty je sedmičlenný.
Zpráva kandidátní komise, představení jednotlivých činovníků.

Na funkci starosty jednoty byly navrženy Jana Špičáková a Soňa Tobišková.
Volba Jany Špičákové na funkci starosty jednoty:
hlasováno pro 24, proti 1, zdržel se 3, nehlasoval 0.
Vzhledem  k  tomu,  že  Jana  Špičáková  byla  zvolena  za  starostu  jednoty,  o  volbě  Soni
Tobiškové se již nehlasuje.

Na funkci místostarosty jednoty byli navrženi Lukáš Lorenc a Soňa Tobišková.
Volba Lukáše Lorence na funkci místostarosty jednoty:
hlasováno pro 22, proti 3, zdržel se 3, nehlasoval 0.
Vzhledem  k  tomu,  že  Lukáš  Lorenc  byl  zvolen  za  místostarostu  jednoty,  o  volbě  Soni
Tobiškové se již nehlasuje.

Na funkci jednatele jednoty byl navržen Petr Poulíček.
Volba Petra Poulíčka na funkci jednatele jednoty:
hlasováno pro 26, proti 0, zdržel se 2, nehlasoval 0.

Na funkci hospodáře jednoty byla navržena Soňa Tobišková.
Volba Soni Tobiškové na funkci hospodáře jednoty:
hlasováno pro 28, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.

Za další členy výboru jednoty byli navrženi Jan Petera, Bohuslava Krčková, Ivan Machálek a
Ludvík Lenk.
Volba Jana Petery za člena výboru jednoty:
hlasováno pro 28, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.
Volba Bohuslavy Krčkové za člena výboru jednoty:
hlasováno pro 28, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.
Volba Ivana Machálka za člena výboru jednoty:
hlasováno pro 22, proti 0, zdržel se 6, nehlasoval 0.
Vzhledem k tomu, že Jan Petera, Bohuslava Krčková a Ivan Machálek byli zvoleni za členy
výboru jednoty, o volbě Ludvíka Lenka se již nehlasuje.

Za náhradníky do výboru jednoty byli navrženi Tomáš Herzog, Ludvík Lenk a Miroslava
Šmardová. Pořadí náhradníků určí počet získaných kladných hlasů.
Volba Tomáše Herzoga za náhradníka do výboru jednoty:
hlasováno pro 24, proti 0, zdržel se 4, nehlasoval 0.
Volba Ludvíka Lenka za náhradníka do výboru jednoty:
hlasováno pro 24, proti 0, zdržel se 4, nehlasoval 0.
Volba Miroslavy Šmardová za náhradníka do výboru jednoty:



hlasováno pro 20, proti 0, zdržel se 8 nehlasoval 0.
Vzhledem k rovnosti hlasů u Tomáše Herzoga a Ludvíka Lenka, hlasujeme o jejich pořadí.
Volba Tomáše Herzoga za 1. náhradníka a Ludvíka Lenka za 2. náhradníka:
hlasováno pro 19, proti 0, zdržel se 9, nehlasoval 0.
Za náhradníky do výboru jednoty byli zvoleni tito členové v tomto pořadí:  Tomáš Herzog,
Ludvík Lenk a Miroslava Šmardová

Na funkci předsedy kontrolní komise jednoty byli navrženi Matěj Maxa a Ondřej Maxa.
Volba Matěje Maxy za předsedu kontrolní komise jednoty:
hlasováno pro 26, proti 0, zdržel se 2, nehlasoval 0.
Vzhledem k tomu, že Matěj Maxa byl zvolen za předsedu kontrolní komise jednoty, o volbě
Ondřeje Maxy se již nehlasuje.

Za člena kontrolní komise jednoty byla navržena Michaela Schroglová.
Volba Michaely Schroglové za člena kontrolní komise jednoty:
hlasováno pro 25, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 2.
Za náhradníka do kontrolní komise jednoty byl navržen Jan Kettner.
Volba Jana Kettnera za náhradníka do kontrolní komise:
hlasováno pro 28, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.

Za vyslance na valnou hromadu Jungmannovy župy byla navržena Soňa Tobišková.
Volba Soni Tobiškové za vyslance na valnou hromadu župy:
hlasováno pro 28, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.

V rozpravě vystoupili
- Jaroslav Trachta, který se dotázal na stav projektu pro rekonstrukci sokolovny, aby mohla
být  využita  i  pro  společenské,  kulturní  a  sportovní  akce  (sokolské  i  obecní).  Od  paní
architektky máme připravenou studii. Tu převedeme do elektronické podoby a nasdílíme se
členy. Přípravě projektu se dále věnujeme. Současně s tím chceme dávat stranou finance na
spořící účet, aby vznikla finanční rezerva, kterou bychom na tento účel mohli použít.
-  Pavel  Češka,  který  se  i  v  zastoupení  za  ostatní  chataře  dotázal  na  možnost  přivedení
elektřiny do chatové osady. Toto je v jednání a bude probráno detailněji s panem jednatelem.
- Ludvík Lenk, který se dotázal, zda se bude pořádat fotbalový turnaj Statenice cup, který se
konával  v  dřívějších  letech.  Turnaj  bychom  rádi  pořádali,  ale  nemáme  na  to  personální
kapacity. Bylo by dobré, kdyby si Ludvík vzal pořádání turnaj na starost,  výbor mu s tím
pomůže.
- Antonín Zeman, který se dotázal na možnost uspořádání turnaje v beach volejbale. Turnaj
by i rád finančně podpořil. Jan Petera, který VH není přítomen, o turnaji uvažuje, takže by se
mohl pravděpodobně zrealizovat.

Návrhová komise – přednesení návrhu usnesení a schválení usnesení
hlasováno pro 28, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.

Přílohy zápisu (dle programu):
Prezenční listina
Účetní závěrka a zpráva kontrolní komise
Rozpočet jednoty na rok 2024



Zpráva kontrolní komise
Kontrolní komise TJ Sokol Statenice provedla kontrolu hospodaření a účetní uzávěrky naší jednoty
za rok 2023. Konstatovala, že jsou vedeny doklady dle předpisů podvojného účetnictví a dle plnění
daňových povinností daňové přiznání bude podáno do 30.4.2024 datovou schránkou.

Kontrola účetnictví proběhla 19. 4. 2024, komise v účetnictví nezjistila zásadní nedostatky. 

Hospodaření s prostředky TJ Sokol Statenice za rok 2023
Celkové náklady naší jednoty v roce 2023 činily  1.738.149,28 Kč.

Částka celkových nákladů se skládá:

Účetní odpisy majetku jednotky ve výši 301.375,00 Kč 
Daňová povinnost z titulu daně z příjmů právnických osob ve výši 22.990,00 Kč

Spotřeba materiálu  278.507,85 Kč
Energie, vodné 118.534,89 Kč
Opravy a udržování 305.724,25 Kč
Náklady na reprezentaci  7.878,45 Kč
Ostatní služby 487.415,71 Kč
Mzdové náklady 183.265,00 Kč
Daň z nemovitých věcí  14.666 Kč
Úroky z půjčky 20.000,00 Kč
Ostatní náklady 7.992,13 Kč
Členské příspěvky FAČR 9.800,00 Kč

Celkové výnosy v roce 2023 činily  1.641.149,74 Kč. 

Částka celkových výnosů se skládá:

Příjmy z nájmů, využití sportovišť ve výši 569.851,34 Kč
Finanční prostředky na činnost získané prostřednictvím župy ve výši 800,00 Kč a NSA 85.392,00 Kč
Dary ve výši 369.979,53 Kč (Alfa Praha, s.r.o., Aura Phase1, s.r.o., letiště a drobní dárci)
Dotace (granty) od obce Statenice na podporu činnosti 99.049,87 Kč.
Členské příspěvky 28.360,00 Kč
Jiné ostatní výnosy 487.717,00 Kč

Účetní jednotka za rok 2023 vykázala výsledek hospodaření ztrátu ve výši 96.999,54 Kč. 

Zůstatek  k  31.12.2022  v  pokladně  činil  7.263,-  Kč,  zůstatek  na  bankovním  účtu  Fio  banka
483.863,88  Kč, tedy celkový stav finančních prostředků k 31.12.2023 byl 491.126,88 Kč.

Kontrolní komise doporučuje Valné hromadě TJ Sokol Statenice zapracovat do usnesení toto znění:

Valná hromada schvaluje účetní uzávěrku za rok 2023 a výsledek hospodaření ztrátu ve
výši  96.999,54  Kč.  Ztráta  ve  výši  96.999,54  Kč  bude  převedena  na  účet  výsledku
hospodaření předchozích let.

Dne 19. 4. 2024

Podepsáni:

Matěj Maxa, předseda kontrolní komise Michaela Schroglová, členka kontrolní komise



Usnesení z valné hromady tělocvičné jednoty Sokol Statenice

Valná hromada Tělocvičné jednoty Sokol Statenice

1. Schvaluje:
a. zapisovatele valné hromady Matěje Maxu,
b. návrhovou komisi ve složení Bohuslava Krčková, Soňa Tobišková,
c. mandátní komisi ve složení Bohuslava Krčková, Soňa Tobišková,
d. volební komisi ve složení Ján Makovič, Antonín Zeman a Pavel Češka,
e. program valné hromady,
f. zprávu o hospodaření jednoty za uplynulý rok,
g. zprávu kontrolní komise,
h. návrh na úhradu ztráty,
i. rozpočet jednoty na rok 2024,

2. Bere na vědomí:
a. zprávu mandátní komise o účasti na valné hromadě,
b. zprávy o činnosti TJ a jednotlivých oddílů,
c. plán činnosti jednoty na rok 2024

3. Valná hromada zvolila:
a. starostu jednoty Janu Špičákovou,
b. místostarostu jednoty Lukáše Lorence,
c. jednatele jednoty Petra Poulíčka,
d. hospodáře jednoty Soňu Tobiškovou,
e. další členy výboru jednoty Bohuslavu Krčkovou, Jana Peteru a Ivana Machálka,
f. náhradníky do výboru jednoty v pořadí: Tomáš Herzog, Ludvík Lenk a Miroslava

Šmardová,
g. kontrolní komisi jednoty ve složení: předseda Matěj Maxa, Michaela Schroglová
h. náhradníka do kontrolní komise jednoty: Jana Kettnera
i. vyslance na valnou hromadu Sokolské župy Jungmannova Soňu Tobiškovou

Ve Statenicích dne 25. 4. 2024

Zapisovatel: Matěj Maxa

Předseda návrhové komise: Bohuslava Krčková

Členové návrhové komise a ověřovatelé zápisu: Bohuslava Krčková, Soňa Tobišková

Starosta jednoty: Jana Špičáková

Razítko jednoty


